
Vereniging van Gepensioneerden van de 
S0ch0ng Pensioenfonds Woningcorpora0es 

 

Verslag algemene ledenvergadering d.d. 30 april 2025 gehouden 
bij Amershof – Snouckaertlaan 11  - Amersfoort. 
 
Aanwezig: 
Fons Catau  (voorzi/er)   Gerrit Willem Kamp (bestuurslid) 
Hans Schrama (secretaris)   Peter Blankenstein (bestuurslid) 
Dick de Man (plv voorzi/er)   Menno Westveld (bestuurslid) 
Jaap Banga (penningmeester)  Anna Vroege   (adviseur) 

Genodigd: 
Harald de Valck (directeur Bestuursdienst SPW) en Berry Debrauwer (bestuurder SPW) 

Aanwezige leden: 
Arnold en Heleen Wildschut, Argo Oskam, Arjan van der Garde, Chris Heijligers, Wil de Bruyn, Henrik 
Koziolek, Lex Pauw, MarNn Sterenberg, Henk Noort, Carel Braakman, Gert Dekker, Frits Nicolai, Max 
Laarkamp en Henk Ippel. 
 
 
1. Opening en kort voorstelrondje. 

Fons Catau opent de vergadering om 13.30 uur en verzoekt de aanwezigen zich kort even voor te 
stellen. Zo geschiedt en er gaat een intekenlijstje rond.  

 
2. Verslag van de ALV op 13 november 2024 

Het verslag is gepubliceerd op onze website. De voorzi/er behandelt het bladzijdegewijs. Daarbij 
blijkt iedereen te kunnen instemmen met het voorgestelde verslag.  
Naar aanleiding van het verslag verzoekt Henrik Koziolek om aan te geven wat onze visie is op de 
vorm van het bestuur bij SPW. Bij de bespreking hiervan wordt ook ingegaan op de vorm en de rol 
van het verantwoordingsorgaan (VO).  En ook op de kwaliteit van het VO. Enige jaren geleden 
werd de Wet Versterking Bestuurders van kracht. Dat leidde niet tot wijziging van de structuur bij 
SPW i.t.t. bij voorbeeld bij ABP. Het VO kreeg echter bij SPW wel een verzwaard adviesrecht. 
Daarmee ontstaat er ruimte voor onaWankelijke adviezen en ook voor adviezen die vanuit de 
verschillende geledingen van het VO verschillen van inzicht kunnen uitdragen. Onze eigen inbreng 
in het VO bestaat nu uit 3 van de 4 plekken voor gepensioneerden. In totaal zijn er 10 en 
daarvoor zijn elke 4 jaar verkiezingen. Voor de slapers zijn geen eigen plekken beschikbaar.  

Tegengestelde onderlinge adviezen zijn nu, in aanloop naar de uitvoering van de WTP gelukkig 
niet gegeven. Het VO vindt het geheel aan gepresenteerde stukken nu “evenwichNg”. Daarmee is 
dus niet alleen naar de posiNe van acNeven en gepensioneerden gekeken maar ook naar die van 
de slapers. Die slapers zi/en u niet in het VO. De plannen zijn nu opnieuw goedgekeurd door het 
VO en opgestuurd naar DNB. 

Ons bestuur bemoeit zich niet rechtstreeks met de bestuursvorm bij SPW, we zijn wel tevreden 
over de kwaliteit en de conNnuïteit ervan. Wij doen en steunen ook de voordracht van Berry in 
het bestuur. Berry verduidelijkt dat het bestuur van SPW elke 3 jaar een cyclus strategie & 
gouvernance doorloopt. Het huidige bestuur werkt paritair en dat leidt niet tot onderlinge 
tegenstellingen.  

Ons bestuur richt zich bij onze belangenafweging ook op de Koepel Gepensioneerden. Soms is 
onze stem dan beter hoorbaar, wij hopen nu ook dat deze stem in de toekomst beter gehoord 
gaat worden dan nu bij het hoorrecht kon geschieden.  
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3. Jaarverslag 2024 met een korte mondelinge toelichDng en daarin: 
- Rooster van abreden 

Het rooster is opgenomen als vast onderdeel van het verslag. Dit jaar zijn Peter Blankenstein 
en Dick de Man abredend. Beiden hebben aangegeven bereid te zijn om een volgende 
bestuurstermijn te aanvaarden en zich dus herverkiesbaar te stellen. Er hebben zich nog geen 
andere personen kandidaat gesteld, hoewel de omvang van ons bestuur ook wel een kleine 
uitbreiding zou toestaan. Het bestuur vraagt de leden in te stemmen met de herbenoeming 
van Peter Blankenstein en Dick de Man. 
De vergadering verklaart zich hiermee unaniem akkoord. 

- Aanmelding als aspirant bestuurslid. 
Er hebben zich (nog) geen nieuwe aspirant-leden aangemeld voor ons bestuur. In het 
komende jaar zal Anna Vroege haar lidmaatschap van het Verantwoordingsorgaan niet 
kunnen verlengen. Dan zal zij ook haar adviesrol in onze gelederen beëindigen. Het bestuur 
zou graag wat meer diversiteit zien in de eigen gelederen en daaraan ook aandacht gaan 
besteden in de eerstvolgende nieuwsbrief. 
De vergadering stemt in met het jaarverslag, dat wordt hierbij ondertekend door de 
voorzi/er. 

 
4. Jaarrekening met een korte mondelinge toelichDng van Jaap Banga. 

Jaap Banga geeb een toelichNng bij de jaarrekening 2024. Het inkomen nam enigszins toe als 
gevolg van het iets hogere ledental in de voorgaande jaren. De administraNekosten stegen iets 
doordat we de antwoordenveloppen, waarin de leden hun instemming met automaNsche incasso 
konden opsturen, van een postzegel voorzagen. Ons lidmaatschap van de Koepel Gepensioneer-
den is wederom door de SPW voor ons betaald.  
Op de vraag of daarmee de SPW ons zou sponsoren wordt zowel van de zijde van SPW als van ons 
bestuur ontkennend geantwoord. Het zou ook zeer de vraag zijn of we dat zouden moeten willen. 
Ook wordt de vraag gesteld of Rabo-cerNficaten niet een hogere renteopbrengst zou genereren. 
Hierop wordt door de penningmeester ontkennend geantwoord. Het zou wel enig bescheiden 
effect hebben maar wij willen liever niet een hoger risico. 
Na de verklaring van de Kascommissie wordt de vergadering gevraagd om instemming met de 
jaarrekening, zoals deze is gepubliceerd op de site. 

 
- Verklaring van de Kascommissie 

Henk Ippel en Wim Leplaa hebben zich een oordeel gevormd over de financiën van de 
vereniging. Zij zijn daarin bijgestaan door Jaap Banga (penningmeester). Wim is vandaag 
verhinderd in de deelname aan onze vergadering. Hun gezamenlijke verklaring luidt dat de 
financiële verslaglegging volledig en transparant is. Zij stellen daarom voor om de 
penningmeester en het bestuur décharge te verlenen.  
De volledige vergadering stemt hiermee unaniem, bij acclamaNe in. 

- Kandidaat nieuw lid van de Kascommissie. 
Gert Dekker wordt het lid van de Kascommissie die daarmee Wim Leplaa opvolgt.  
 

5. Actuele stand van zaken bij de transiDe. 
Harald de Valck geeb een uitgebreide uitleg van de CommunicaNe die SPW van voornemens is te 
doen rond de introducNe van het nieuwe stelsel per 1 januari 2026. Het communicaNeplan is 
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door SPW ook gepubliceerd op de website. De sheets van dhr. De Valck zullen ook worden 
opgenomen op de site van Volkshuisvesterspensioen.  
De presentaNe is vooral gericht op de huidige gepensioneerden, dus nog niet op de slapers. 
- Het communicaNeplan staat op de site van SPW. Het is omvangrijk, ca 90 pagina’s. 
- Het plan zelf onderscheidt wel meerdere doelgroepen: gepensioneerd/ slaper/ 

arbeidsongeschikte/ nabestaande/ etc. 
- Stapsgewijs wordt de communicaNe steeds persoonlijker. 
- De haalbaarheid van januari 2026 hangt nu ook af van DNB. Indien 2026 niet wordt gehaald is 

2027 geen opNe omdat dan ABP wil invaren. Dan moet SPW wachten op 2028. 
- Een gedachtewisseling is er n.a.v. persoonlijke karakter van de pensioenpotjes, kun je ermee 

naar de rechter (NSC-amendement) zoals bij de loodsen. Een klager die vond te weinig Njd te 
hebben voor een oordeel kreeg van de rechter gelijk. 

- SituaNe is nu nog wel overzichtelijk en de dekkingsgraad is bij SPW best gunsNg (nu 128%). De 
verwachte rang voor ons bij de jaarwisseling ligt tussen de 126 en 129%. 

- Er wordt gewerkt met generaNe-cohorten. Gepensioneerden vormen één cohort, zij 
ontvangen relaNef veel voor relaNef weinig inleg in het verleden. Daling is zeer 
onwaarschijnlijk, de solidariteitsreserve vormt een buffer. 

- Het oude recht op indexaNe-inhaal vervalt. Wel zijn er voorzieningen voor het opvangen van 
tegenvallers in de toekomst. Volledige indexaNe onder het oude stelsel zou een dekking van 
142% vereisen, dat is onmogelijk. 

- Er zit nog een stevig opleidingspakket in het verschiet voor de mensen bij APG opdat die de 
verwachte communicaNe met veel mensen aan gaan kunnen. 

- Het beleggingsbeleid verschilt niet per cohort, er is één beleid maar dat is gedifferenNeerd 
verdeeld over de cohorten. 

- Het nabestaandenpensioen komt er wat anders uit te zien. De overloopmechanismen maken 
minder “eigen pot” nodig. Solidariteit is wel geborgd. Oude rechten worden ge-eerbiedigd. 

- AcNeven krijgen een moeilijk leesbaar overzicht van 18 pagina’s waarin de grens van hun 
potjes zichtbaar gaat worden. Het wordt dus wel transparanter maar niet eenvoudiger. 

- Gepensioneerden krijgen een overzicht van wat hun pensioen volgend jaar wordt. 
- UiNng vanuit DNB “trial and error” geeb ons nog niet veel vertrouwen denkt Lex. DNB doet 

echter wel erg zijn best, ziet Harald. Dat is alleen nog geen garanNe dat alles goed gaat. Er zijn 
ruim 450 documenten toegeleverd en die gaan weer bevraagd worden door DNB. 

De voorzi/er bedankt dhr. De Valck voor zijn presentaNe en overhandigt hem een flesje als 
dank.  

6. Rondvraag en sluiDng. 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 


